
P R O T O K Ó Ł Nr4/11 

z odbytego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 

i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów w dniu 12 sierpnia 2011 r. 

(Wspólne posiedzenie z komisjami stałymi Rady Gminy) 

Obecność - lista obecności w załączeniu. 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariusz Szykuła - Wójt 
Pani Ewelina Droździe - Szykuła - Skarbnik Gminy 

Pan Andrzej Jarszak 

Pani Elżbieta Kuźma 

Pani Grażyna Szeląg 

Pani Danuta Jaworska 

Pan inż. Tittenbrun 

- p.o Dyrektora Zespołu Szkół w Suchowoli 

- Dyrektor Zespołu Szkół w Szewni Górnej 

- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bondyrzu 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie 

- przedstawiciel Roztoczańskiego Parku Narodowego 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku 

3. Zajęcie stanowiska w sprawie projektu planu ochrony Roztoczańskiego Parku 

Narodowego 

4. Informacja o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 201 lr. 

5. Informacja dyrektorów na temat przygotowanie szkół do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego. 

6. Informacja Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy w zakresie działalności GOPS 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1,2. Otwarcia posiedzenia dokonał pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy. 

Posiedzeniu przewodniczył pan Tomasz Michałuszko - przewodniczący Komisji. 

Porządek posiedzenia został przyjęty w głosowaniu jawnym jednomyślnie. 

Ad.3. Komisja przy opiniowaniu projektu planu ochrony Roztoczańskiego Parku 
Narodowego miała różne zdania. 

Ad.4. Pan Dariusz Szykuła - Wójt - przedstawił wykonanie budżetu za I półrocze 2011 r. 

Ad.5. Dyrektorzy szkół; Andrzej Jarszak, Elżbieta Kuźma, Grażyna Szeląg, złożyli informację 
na temat przygotowania szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 
Pani Kuźma przedstawił sytuacje w szkole w Szewni stwierdziła ze skończył się okres 

urlopowy i przygotowania do rozpoczęcia nauki dobiegają ku końcowi modernizacja sal, 
wymiana płytek jak i malowanie oraz sprzątanie. Pani Dyrektor przedstawiła nam również 
sytuacje w szkołach w Jacni i Bliżowie tzn ze w Jacni szkoła nie wymaga poważniejszych 
remontów. Mówiąc o szkole w Bliżowie zaznaczyła ze oprócz malowania i napraw bieżących 
które są przeprowadzane przez mieszkańców szkoła wymaga poprawy ogrodzenia oraz 
modernizacji pompy wody. 

Następnie glos zabrała Pani Dyrektor szkoły w Bondyrzu opowiedziała o pracach w tej 



szkole. Mianowicie zostały pomalowane oraz odświeżone sale lekcyjne, studnia została 

ogrodzona i oznakowana oraz został zakupiony i zamontowany przez rodzica wodomierz. Na 

koniec poprosiła o pomoc finansowa na wymianę rynien. 

Na koniec informacji udzielał Pan Jarszak na temat szkoły w Suchowoli przedstawił 

informacje na temat zakupów farb i działań przygotowujących szkołę do rozpoczęcia roku 

szkolnego. Stwierdził ze w dalszym ciągu jest problem z woda gruntowa która jest cały czas 

wypompowywana, przez co ściany są atakowane przez grzyb. 

Ad.6. Pani Danuta Jaworska przedstawiła informację w zakresie działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej "załącznik" 

Ad. 7. Na tym protokół zakończono. 

Podpisy Komisji: 


